

論文修改/印製/上傳作業流程 Paper modification/printing/uploading process

1. 學位考試通過後，需依指導教授及口試委員意見修改論文內容，請於本院網站首頁「學位考試專區」下載填妥「學位論文(專業實務報告)修改完成同意書」1份，經指導教授確認論文完稿內容及同意簽名後，繳交至院辦公室換領「學位論文口試委員審定書」。

For those who pass the degree examination, they are also required the content of the thesis which should be revised according to the opinions of the supervisor and the oral examination committee. Please download and fill out a copy of the "Thesis Revision Consent Form (Professional Practice Report)" from the "Degree Examination Area" on the homepage of the school website and submit it to the instructor. After confirming the content of the completed thesis and signing the agreement, submit it to the college office in exchange for the "Thesis Oral Examination Committee Approval Letter".

2. 論文送印時，請將「學位論文口試委員審定書」影本置於論文摘要前一頁處，論文封面以淺藍色雲彩紙膠裝(平裝上光)。

When sending your paper for printing, please place a copy of the "Dissertation Oral Examination Committee Approval Letter" on the page in front of the abstract. The cover of the paper should be bound with light blue cloud paper (paperback glazing).

3. 請依本院網站首頁「學位考試專區」公告規定，備妥「論文裝訂本」4冊(繳交院辦公室1冊、繳交圖書館3冊)、「論文完稿比對結果」1份(指導教授及學生須親自簽名)及「學位論文公開申請書」1份，送繳院辦公室。

Please follow the announcements in the "Degree Examination Area" on the home page of the college's website and prepare 4 volumes of "Bound Thesis" (1 volume should be submitted to the college office and 3 volumes should be submitted to the library), and 1 copy of "Thesis Comparison Results" (Guidance The professor and student must personally sign) and a copy of the "Dissertation Disclosure Application Form" and submit it to the school office.

4. 學位考試通過者，院辦會E-mail「博碩士論文系統帳號及密碼」至學生信箱，請同學將完稿之學位論文上傳。

For those who pass the degree examination, the school office will email the "Doctoral and Master's Thesis System Account and Password" to the student's mailbox, and students will be asked to upload their completed thesis.

5. 論文完稿上傳後，請按「電子全文授權書列印」，即可印出一式二份授權書，此授權書需簽名後上傳電子檔，紙本授權書須連同膠裝後論文3冊送繳圖書館。

After uploading the completed paper, please click "Print electronic full-text authorization letter" to print out two copies of the authorization letter. This authorization letter needs to be signed and then uploaded as an electronic file. The paper authorization letter must be sent together with 3 volumes of the bound paper. Library.